
Obec Vražkov 

Zastupitelstvo obce Vražkov 

 

 

                               Zápis 

 z 12. zasedání Zastupitelstva obce Vražkov, 

                            konaného dne 13.2.2024, od 18.00 hodin. 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Vražkov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.00 

hodin starostou obce Alešem Hrouzkem (dále jen „předsedající“).  

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Vražkov 

zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 5.2.2024 do 14.2.2024. 

Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“.  

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) 

konstatoval, že přítomno je 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu všech 7 členů 

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích), pan 

Poláček se omluvil. 

Přítomno: 12 občanů 

 

Bod 1)   Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající určil ověřovateli zápisu paní Janu Kleinovou a paní Helenu Šubrtovou, 

zapisovatelem paní Janu Borkovou.  

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu nebyly vzneseny 

žádné protinávrhy. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vražkov určuje ověřovateli zápisu paní Janu Kleinovou a paní  Helenu 

Šubrtovou, zapisovatelem paní Janu Borkovou. 

  

Výsledek hlasování:  Pro     6         Proti    0    Zdrželi se    0 

Usnesení č. 87/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 2)   Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

předsedající možnost vyjádřit se přítomným. K navrženému programu nebyly vzneseny návrhy 

na doplnění.  

 

 



Navržený program: 

  1.      Určení ověřovatelů a zapisovatele 

  2.      Schválení programu 

  3.      Výpověď příkazní smlouvy 

  4.      Žádost o dotaci na rekonstrukci MŠ 

  5.      Žádost o příspěvek na svoz a recyklaci textilu 

  6.      Žádost o poskytnutí dotace – stomatologická pohotovost 

  7.      Zrušení svazku obcí Mikroregion Podřipsko 

  8.      Zvýšení nájmu KD 

  9.      Diskuze 

10.      Závěr 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vražkov schvaluje navržený program 12. zasedání Zastupitelstva obce 

Vražkov. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     6           Proti   0        Zdrželi se    0 

Usnesení č. 88/2024 bylo schváleno. 

 

 

Bod 3)   Výpověď příkazní smlouvy 

Předsedající informoval zastupitele, že bývalé vedení obce uzavřelo s firmou RPA Dotace, 

s.r.o., Brno, příkazní smlouvu na dotační služby k projektu rekonstrukce Mateřské školy ve 

Vražkově. Vzhledem k tomu, že o dotaci budeme žádat prostřednictvím MAS Podřipsko (viz. 

další bod zápisu) je tato smlouva zbytečná. Smluvní strany mohou ukončit tuto smlouvu 

písemnou dohodou, jejíž součástí musí být finanční vyrovnání dosud provedených prací, a 

protože tato firma ještě vypracovala a dodala projektovou dokumentaci na rekonstrukci 

Mateřské školy ve Vražkově na samotné žádosti o dotaci neodvedli tolik práce, nárok na 

odměnu je až po podání finální žádosti o dotaci. 

Nebyly podány žádné připomínky. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se 

přítomným. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vražkov schvaluje zrušení příkazní smlouvy č. SML-Z-M-21-666. 

 

Výsledek hlasování:    Pro      6           Proti       0      Zdrželi se     0 

Usnesení č. 89/2024 bylo schváleno. 

 

 
 

Bod 4) Žádost o dotaci na rekonstrukci MŠ 

Předsedající seznámil zastupitele s podáním žádosti o dotaci na rekonstrukci Mateřské školy ve 

Vražkově prostřednictvím MAS Podřipsko.  

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu nebyly vzneseny 

žádné protinávrhy. 

 

 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vražkov schvaluje podání žádosti o dotaci na rekonstrukci Mateřské školy 

ve Vražkově. 

Výsledek hlasování:  Pro     6        Proti       0    Zdrželi se    0 

Usnesení č. 90/2024 bylo schváleno. 

 

 

 

Bod 5) Žádost o příspěvek na svoz a recyklaci textilu 

Předsedající seznámil zastupitele s žádostí o příspěvek na svoz a recyklaci textilu. S firmou, 

která žádá o příspěvek již několik let spolupracujeme. Zpoplatnit chtějí vzhledem k růstu 

nákladů a zhoršující se kvalitě textilu v kontejnerech. Požadovaná částka pro rok 2024 za 1 ks 

kontejneru / rok 500 Kč.  Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vražkov schvaluje poskytnutí příspěvku za 1 ks kontejneru ve výši 500 

Kč/rok. 

  

 

Výsledek hlasování:    Pro   6          Proti       0  Zdrželi se    0 

Usnesení č. 91/2024 bylo schváleno. 

 

 

 

Bod 6)   Žádost o poskytnutí dotace – stomatologická pohotovost 

Předsedající seznámil zastupitele s žádostí o poskytnutí dotace na zubní pohotovost Nuovodent 

Mělník s.r.o.. Stomatologická pohotovost je pro zapojené obce Středočeského i Ústeckého 

kraje. S touto firmou již obec spolupracovala. Požadovaná částka je 10 525 Kč. Služba 

stomatologické pohotovosti bude poskytována v sobotu, neděli a ve státní svátky od 8.00 do 

16.30 hodin (24.12. od 8.00 do 13.00 hodin). 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu nebyly vzneseny 

žádné protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vražkov schvaluje žádost o poskytnutí dotace ve výši 10 525 Kč a pověřuje 

starostu obce podepsáním veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace na zajištění 

pohotovostní stomatologické služby. 

 

 

Výsledek hlasování:    Pro      6        Proti       0  Zdrželi se    0 

Usnesení č. 92/2024 bylo schváleno. 

 

 

 

 

 

 



Bod 7)   Zrušení svazku obcí Mikroregion Podřipsko 

Předsedající seznámil zastupitele s dokumentem obdrženým od Krajského úřadu Ústeckého 

kraje týkajícím se Mikroregionu Podřipsko. Krajský úřad Ústeckého kraje vede ve své evidenci 

potažmo v rejstříku dobrovolných svazků obcí stále svazek obcí MIKROREGION 

PODŘIPSKO, jehož členy jsou obce: Mnetěš, Vražkov, Ctiněves, Černouček, Bříza, 

Račiněves, Ledčice a Straškov-Vodochody. Svazek byl v dubnu roku 2001 původně 

zaregistrován tehdejším Okresním úřadem v Litoměřicích (pod č. 20/2001-SDRUŽENÍ) jako 

zájmové sdružení právnických osob. Následně v prosinci roku 2001, byl zápis ZSPO v registru 

z důvodu ukončení členství dvou zemědělských podniků ZSPO změněn (rozhodnutím 

Okresního úřadu Litoměřice č. SR 295/6/2001-RVV) na svazek obcí. Ten je od této doby 

nečinný. Krajský úřad se několikrát pokusil o aktualizaci, avšak bezúspěšně. Jelikož svazek 

obcí Mikroregion Podřipsko nikdy nepožádal o výmaz z rejstříku svazku obcí, je doposud 

v takovém rejstříku veden, a to jako nečinný. Před zánikem svazku obcí se vyžaduje likvidace. 

V případě provedení likvidace a následném doložení požadovaných dokladů bude svazek obcí 

z rejstříku vedeného krajským úřadem vymazán. K oznámení vstupu DSO do likvidace je třeba 

přiložit usnesení zastupitelstev všech členských obcí o schválení zrušení DSO s likvidací a 

doklad o jmenování likvidátora.                         

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu nebyly vzneseny 

žádné protinávrhy. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo  obce Vražkov schvaluje zrušení DSO Mikroregion Podřipsko a jeho vstup 

do likvidace. 

 

Výsledek hlasování:    Pro    6          Proti       0    Zdrželi se    0 

Usnesení č. 93/2024 bylo schváleno. 

 

 

Bod 8)  Zvýšení nájmu KD 

Předsedající seznámil zastupitele s návrhem zvýšení ceny pronájmu Kulturního domu ve 

Vražkově. Cena za pronájem Kulturního domu ve Vražkově se stanoví na 5 000 Kč + 

spotřebované energie, pro osobu, která nemá trvalé bydliště v obci Vražkov. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu nebyly vzneseny 

žádné protinávrhy. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vražkov schvaluje zvýšení nájmu za pronájem Kulturního domu ve 

Vražkově na 5 000 Kč plus spotřebované energie pro osobu, která nemá trvalé bydliště v obci 

Vražkov. 

 

Výsledek hlasování:    Pro    6         Proti     0      Zdrželi se    0 

Usnesení č. 94/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 9)     Diskuze 

V diskuzi vystoupil pan starosta a seznámil přítomné s navrhovanou OZV obce (místní 

poplatky) a úpravou místního dopravního značení v obci. 

 

K OZV:  

pan Panocha sdělil, že si myslí, že navrhovaný poplatek z pobytu 7 Kč/1 osobu a den je málo, 

s tím souhlasil i další občan, že by dal 10 Kč a výše. 

 



K dopravnímu značení zazněly tyto návrhy: 

Občané, kteří bydlí v ulici, kde je navržená změna zjednosměrnění s tím nesouhlasí, navrhují, 

aby se tam dalo místo toho zrcadlo, nevyjeli by ze dvora, je problém i s popelářským autem. 

Byl navržen i radar směrem od Roudnice n.L. 

Pan starosta sdělil, že chtěl zpomalení řešit obytnou zónou od kapličky až po silnici 

k novostavbám, ale musely by se provést stavební úpravy komunikace. 

 

Zazněl problém i s parkováním, občané parkují na chodnících, venku i když někdo má velký 

dvorek, je líný si otevřít vrata. Nákladní auto parkují u kontejnerů směrem ke školce. Bylo 

navrženo zpoplatnění parkování. 

Paní Šubrtová sdělila, že by mohly být výjimky pro občany, kteří nemají dvůr. 

 

Paní XXXXXXXXXX se tázala na mokrou zeď ze strany kulturního domu, na to jí odpověděl 

pan starosta, že již oslovil pana XXXXXXXXX, aby vyčistil žlab na hostinci paní XXXXXX.  

Dále se tázala na cestu ke střelnici, zda je obecní, pan starosta odpověděl, že je obce, teď se 

cesta opravuje, obec dodala materiál a pan XXXXX zajistil dělníky, kteří cestu opraví. Zazněl 

návrh i na vyasfaltování cesty ke střelnici, na to odpověděl pan Škoda, že cesta byla dříve 

Pozemkového úřadu, který ji převedl na obec, za bývalé starostky byla cesta prioritní, neboť ve 

mlýně bydlela seniorka a bylo v plánu cestu vyasfaltovat v rámci pozemkové úpravy, ale nebyly 

na vyasfaltování finanční prostředky, tak se od toho ustoupilo. Cesty jsou navrženy v plánu 

společných zařízení. Pan XXXX na to odpověděl, že kdyby tam byl asfalt, jezdili by řidiči ještě 

rychleji než doposud, chodí tam s dítětem a psem.  

 

Bod 10)     Závěr 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:55 hodin. 

Přílohy zápisu: 

1. Prezenční listina 

2. Email z 22.1.2024 

3. Žádost o příspěvek na svoz a recyklaci textilu 

4. Žádost o poskytnutí dotace 

5. Mikroregion Podřipsko 

Zápis byl vyhotoven dne:  14.2.2024 

Zapisovatel:      Jana Borková 

Ověřovatelé:      Jana Kleinová  dne ...................................................... 

 

        Helena Šubrtová    dne ...................................................... 

 

Starosta:             Aleš Hrouzek           dne ...................................................... 

 

Razítko obce: 

(není povinné) 


